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Z A P I S N I K 
s 11. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane u Maloj vijećnici 
24.02.2014. godine s početkom u 8,00 sati 

 
 
Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica; Tomislav Mrle, voditelj Stručne 
službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave; Gordana Piskač, 
pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela; Dario Medvedec, direktor TD Goranski sportski 
centar d.o.o. Delnice; Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice; Zvezdana Jerković, 
ravnateljica DV Hlojkica; Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada Delnica; Nikola 
Muvrin, direktor TD „Risnjak-Delnice“ d.o.o.; Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 
komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet; Indira Rački Joskić, ravnateljica 
Narodne knjižnice i čitaonice Delnice i Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije. 
 
Odsutni: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika Grada Delnica. 
 
 
TOMISLAV MRLE 

- plan rada za ovaj tjedan bazira se na pripremi materijala za sjednicu Gradskog vijeća. 
- izvršavaju se ostali uobičajeni poslovi, poslovi vezani za socijalnu skrb, odluka, plan i 

program Stručnog osposobljavanja za rad bez zasnivanja radnog odnosa za ovu godinu 
i ostali tekući poslovi. 

- Ivica Knežević – da li je dinamika izrade materijala za sjednicu Gradskog vijeća 
prihvatljiva s obzirom na to da u četvrtak materijali moraju ići van? Tomislav Mrle – 
materijali će biti spremni, jedino se ne zna za Konzervatorski odjel što se tiče 
dokumenata za Damski most, tako da postoji mogućnost da će biti spremni tek za 
sljedeću sjednicu Gradskog vijeća. 

 
GORDANA PISKAČ 

- najviše vremena oduzimat će nam rad na procjeni šteta nastalih elementarnom 
nepogodom (radi se o preko 700 šteta nastalih na kućama i okućnicama). 

- danas u 11,00 sati u Županiji će se održati sastanak vezan za elementarnu nepogodu 
upućen na adrese svih lokalnih samouprava pa se trebamo dogovoriti tko će od nas 
prisustvovati tom sastanku. 

- radi se na tri plana: Male i Velike Polane i Lučice. Ovaj tjedan bi vezano uz to trebala 
biti javna rasprava. 

- također sudjelujem u pripremi materijala za sjednicu Gradskog vijeća. 



- vezano za pretovarnu stanicu Sović Laz sastanak biti će u petak u Ministarstvu zaštite 
okoliša a vezano uz problematiku izrade projektne dokumentacije ne samo na našoj 
pretovarnoj stanici nego na svim pretovarnim stanicama koje su vezane uz Marišćinu. 

 
DARIO MEDVEDEC 

- prošli tjedan smo imali sastanak s predstavnicima hokejaškog kluba „Medveščak“. 
Iskazali su interes da tijekom ožujka dođu ovdje trenirati s mlađim uzrastima. 
Očekujemo njihov zahtjev vezano za to, a mi ćemo se potruditi da isto ponudimo i 
ostalim klubovima, tako da tijekom trećeg mjeseca što više iskoristimo ledenu 
dvoranu. 

- nastavljaju se aktivnosti u vezi parkirališta u Brodu na Kupi. Parkiralište bi trebali biti 
kompletno gotovo uključujući i oborinsku odvodnju sa separatorom zauljenih voda. 

- sukladno uputi koju ste nam dostavili pripremamo i mi uputu za provedbu postupka 
bagatelne nabave. 

 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- tjedne aktivnosti odrađuju se prema mjesečnom planu i programu, a veliki dio 
vremena utrošit ćemo na popravke kvarova uzrokovanih elementarnim nepogodama. 

 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- u tijeku su pripreme za dan vrtića - povodom toga pripremamo priredbu koja će biti 
sljedeću srijedu, pišemo pozivnice i zahvalnice a kolegice uvježbavaju program s 
djecom. 

- najavili su nam se iz Udruge „Lijepa naša“ da će doći kod nas u petak obaviti nadzor 
zbog obnavljanja statusa Eko škole. 

- odgovor na prigovor na radno mjesto čistačice poslali smo gospođi koja je uložila 
prigovor. 

 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 

- ovaj tjedan vršit ćemo odabir volontera. Vezano za to pristigla nam je samo jedna 
molba i nadam se da će biti zadovoljeni svi uvjeti. 

- što se tiče nove Skupštine, kada pripremimo okvire postotka i moguće promjene 
vezano za Skupštinu pozvat ćemo Gradonačelnika na dogovor. 

- vrše se kontinuirane aktivnosti: katalog atrakcija i smještaja je u završnoj fazi, također 
se i dalje popunjava web stranica TZ, što se tiče kandidature za bespovratna sredstva 
to će biti veliki posao ne samo ovaj tjedan već i naredna dva tjedna. 

- Turističko vijeće održat će se uoči Skupštine TZ. 
 
NIKOLA MUVRIN 

- ovaj tjedan bi trebali biti gotovi radovi na izmjeni stolarije na Radničkom domu. 
- danas također krećemo s čišćenjem javnih površina od grana i ostalih štetnih 

posljedica uzrokovanih elementarnom nepogodom. Danas ćemo krenut s čišćenjem 
javnih površina, a krenut ćemo od parka. 

- imat ćemo sastanak sa Socijalnim vijećem (tražit ćemo popis ljudi koji trebaju odraditi 
novčanu pomoć jer bi ih uključili u ove aktualne radove čišćenja parka).  

- u dogovoru s TZ Delnice dogovorili smo se da svatko ide sa svojim programom u vezi 
nabave stolova, klupa, sadnica i ostalog. 

- obišao sam groblje u Zamostu te mogu reći da se radovi izvršavaju. 
 
 



 
DAVORKA GRGURIĆ 

- ovaj tjedan imamo dosta posla oko pripreme materijala za sjednicu Gradskog vijeća 
- radi se na popisu imovine (komunalni redar i jedan volonter su trenutno u Kupskoj 

dolini). Nadam se da ćemo to uspjeti završiti ovaj tjedan. 
- moram napomenuti da se, kao i svake godine poslije snijega, javlja problem velikih 

rupa na cestama koje bi trebalo što prije sanirati; trebalo bi napraviti popis i pripremu 
pa da se to što prije pokuša sanirati. 

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- u knjižnici se obavljaju uobičajene dnevne aktivnosti, radi se na upitniku o fiskalnoj 
odgovornosti i nabavi knjiga. 

- kolegica koja je bila na bolovanju vraća se na posao pa će mi to uvelike olakšati 
svakodnevne obveze. 

 
ĐULIO JUSUFI 

- izvršavaju se redovne aktivnosti, popis imovine i financijski izvještaj za 2013. godinu. 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završena u 8,40. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Napisala:       Gradonačelnik Grada Delnica 
Nikolina Muhvić      Ivica Knežević, dipl. iur. 


